

Focus on: Leadership

Leadership can be more than management. Use this theme to challenge your thinking about the roles you occupy in your organization and your profession. Expand your horizons!

- **Zena Applebaum's** lightning talk, "7 Leadership Skills in 7 Minutes" – distilled learning!
- **Eileen Lewis** will offer lessons from the past few years in her session: "How to lead through the storm without losing your humanity." How can we support the organization's goals and sustain an empathetic connection with staff?
- Influencing decision makers and making a successful case for resources is the focus of **Kim Nayer, Sabrina Sondhi and Eve Leung's** presentation, "Advocating for Yourself and Your Law Library."
- Can your library help the organization become more inclusive? Yes, according to **Laura Daniels & Jacqueline Magagnosc** in their session, "Finding a way: collaboratively forging paths to more inclusive descriptive practices"
- And **Jaimie Kechego, Vicki Leung & Lyonette Louis-Jacques** will help us understand how to create respectful land acknowledgements.
- **Fiona Chiu & Ellen Norlander** show leadership in their session "How we adjusted our reference services in response to COVID-19."
- **Kim Clarke** asks "Are you using Career Management?" which will challenge managers and individuals alike to take an active role in planning a satisfying progression through working life.
- Planning your retirement goes well beyond the financial aspects. Join **Louise Hamel and Wendy Reynolds** for an overview of the professional and personal considerations which should accompany your entry into a new chapter of your life story.

Fixer regard sur: Leadership

Le leadership peut être plus que la gestion. Utilisez ce thème pour remettre en question votre réflexion sur les rôles que vous occupez dans votre organisation et votre profession. Elargissez vos horizons !

- Le discours éclair de **Zena Applebaum**, «7 Leadership Skills in 7 Minutes ». - apprentissage distillé !
- **Eileen Lewis** offrira des leçons des dernières années dans sa session : «How to lead through the storm without losing your humanity» . Comment pouvons-nous soutenir les objectifs de l'organisation et maintenir un lien empathique avec le personnel ?
- Influencer les décideurs et plaider avec succès en faveur des ressources est l'objectif de la présentation de **Kim Nayer, Sabrina Sondhi et Eve Leung**, « Advocating for Yourself and Your Law Library ».
- Votre bibliothèque peut-elle aider l'organisation à devenir plus inclusive ? Oui, selon **Laura Daniels & Jacqueline Magagnosc** dans leur session, "Finding a way: collaboratively forging paths to more inclusive descriptive practices".
- Et **Jaimie Kechego, Vicki Leung et Lyonette Louis-Jacques** nous aideront à comprendre comment créer des reconnaissances territoriales respectueuses.
- **Fiona Chiu et Ellen Norlander** font preuve de leadership dans leur session « How we adjusted our reference services in response to COVID-19 ».
- **Kim Clarke** demande « Are you using Career Management?» et incitera les gestionnaires et les individus à jouer un rôle actif dans la planification d'une progression satisfaisante dans la vie professionnelle.

- La planification de votre retraite va bien au-delà des aspects financiers. Joignez-vous à **Louise Hamel et Wendy Reynolds** pour un survol des considérations professionnelles et personnelles qui devraient accompagner votre entrée dans un nouveau chapitre de l'histoire de votre vie.